

PAOC Ka Chi Secondary School
Parent-Teacher Association Circular No.5 (2021-2022)
【 The 28th Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive Appreciation Cards 2022 】

13 May 2022

Dear Parents,

To carry on our school tradition of honoring teachers and mentors, the PTA has joined “The 28th Parents-Also-Appreciate-Teacher Drive.” Parents are encouraged to express their heartfelt gratitude to their children’s teachers by sending “Appreciation Cards” to our teachers. The details of this activity are as followed:

Activity: The 28th Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive (2022) – Collection of Appreciation Cards	
Card distribution:	13 May 2022 (Friday)
Card collection:	16 to 20 May 2022
Remarks:	Appreciation cards should be submitted to class teachers (to be collected by Mr Lung Yuk Wan). PTA committee will collect and calculate the number of appreciation cards. Special prizes will be given to the three teachers who received the most number of appreciation cards, and the three parents who write the most thoughtful messages. All prizes will be presented in the PTA annual meeting in October 2022.

Should you have any enquiries about the activities, please contact Mr Wong Tat Keung, the vice-chairperson of PTA through the school number (2441 3818).

Yours faithfully,



Ms Wan Tse San
Chairperson
Teacher-Parent Association

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第五號通告 (2021-2022)
【第二十八屆「家長也敬師運動 2022」心意卡】

親愛的家長：

為提倡本校尊敬教師的傳統及教導同學有感恩的心，家長教師會參加第二十八屆「家長也敬師」運動，讓各位可以向老師表達謝意。詳情如下：

活動：第二十八屆「家長也敬師」運動 - 收集敬師咭	
派發敬師咭日期	5月13日(星期五)
收集敬師咭日期	5月16日至5月20日
備註：	<ul style="list-style-type: none">➢ 將敬師咭交回班主任再轉交家教會負責老師(龍昱雲老師)。➢ 家教會負責老師稍後會進行點算，點算完畢，將會直接交給所送贈的老師手上。家教會於十月會員大會當晚，除了頒發獎狀予最多敬師咭的三位老師外，亦將送贈獎品予三位填寫心意卡最有心思的家長及頒發獎狀予獲致謝的三位老師。

若對活動有任何查詢，請致電本校 (2441 3818) 與家長教師會副主席黃達強老師聯絡。

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會主席



溫子珊 謹啟

二零二二年五月十三日

【 Reply Slip 回條 】

【第二十八屆「家長也敬師運動 2022」心意卡】

【The 26th Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive Appreciation Drive Cards Reply Slip】

Dear PTA Chairperson,

家長教師會主席：

Having received Parent-Teacher Association Circular No.5, I fully understand the details of

【 The 28th Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive Appreciation Cards 2022 】 .

本人知悉【第二十八屆「家長也敬師運動 2022」心意卡】事宜。

Name of Parent 家長姓名:

Date 日期:
